

Local Time: 06:00 AM – OMAN
AVSEC/PACA/0005/2020
26 March 2020

الوقت المحلي: 06:00 – سلطنة عمان
التاريخ: 1 شعبان 1441 هـ
الموافق: 26 مارس 2020 م

Announcement

To: All aircraft operators in the Sultanate of Oman.

Subject: Precautionary measures to deal with coronavirus (COVID19).

Pursuant to the Decisions issued by the Supreme Committee to deal with coronavirus at the meeting held on Tuesday, 24 March 2020; effective Sunday 29 March 2020, from 1200pm local (0800 UTC) and further to the announcement issued by the Public Authority for Civil Aviation on 16 March 2020, and the other on 17 March 2020 the Authority informs all aircraft operators of the following:

All domestic and international flights to and from the Sultanate's airports suspended from 12:00 PM Sunday, March 29, 2020, with the exception of Musandam Governorate flights and cargo flights.

Thank you for your cooperation.



تعميم

إلى / جميع شركات الطيران المشغلة في سلطنة عمان

الموضوع: الإجراءات الاحترازية للتعامل مع تطورات انتشار فيروس كورونا (COVID-19)
السلام عليكم ورحمة الله وبركاته وبعد...

بناء على قرار اللجنة العليا المكلفة ببحث آلية التعامل مع التطورات الناتجة عن انتشار فيروس كورونا (COVID-19) في اجتماعها المنعقد يوم الثلاثاء 24 مارس 2020م، والتي يبدأ سريانها يوم الأحد اعتباراً من الساعة 1200 ظهراً الموافق 29 مارس 2020م والحاقاً إلى بيان الهيئة العامة للطيران المدني الصادر بتاريخ 16 مارس 2020م والتعميم الصادر بتاريخ 17 مارس 2020م نود إبلاغكم بالآتي:

تعليق جميع رحلات الطيران الداخلية والدولية من مطارات السلطنة واليها ابتداء من الساعة الثانية عشر من ظهر يوم الأحد الموافق 29 مارس 2020م، وتستثنى من ذلك التعليق رحلات محافظة مسندم ورحلات الشحن الجوي.

شاكرين لكم حسن تعاونكم.